
Zápis č. 5/5/2019 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
29. apríla 2019 so začiatkom o 09,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy,  
Neprítomný: David Soukeník  
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring– riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marta Gajdošíková – zastupovala - riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil D. Soukeník. 
Informoval, že k pôvodnému bodu 7 Návrh Dodatku 2A k Zmluve so štátom nakoniec nebol 
predložený materiál, preto navrhuje vypustiť ho z programu. Takisto navrhol pre vyššiu 
efektivitu rokovania body týkajúce sa vyhodnotenia vysielania prezidentských volieb 
a veľkonočného vysielania prerokovať v rámci bodu č. 4a. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 42/2019: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh 1. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2019 (spravodajca M. Kabát) 
6. Vecné a finančné vyúčtovanie Dodatku č. 1 MK-71/2017/M na rok 2018 v znení 

Dodatku č. 1A MK-42/2018/M na rok 2018 a Dodatku č. 1B  MK 91/2018/M na rok 
2018 (spravodajca J. Mikušová) 

7. Účtovná závierka Rozhlasu a televízie Slovenska za rok 2018 (spravodajca M. Kabát) 
8. Stanovisko Rady RTVS k výsledku hospodárenia RTVS v roku 2018 s osobitnou 

pozornosťou venovanou hospodáreniu RTVS s finančnými prostriedkami 
poskytnutými na základe zmluvy so štátom (spravodajca J. Mikušová) 

9. Vyhodnotenie plnenia programovej služby za rok 2018 Radou RTVS (spravodajcovia 
členovia rady zvolení za oblasť rozhlasového vysielania a televízneho vysielania) 

10. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do Európskeho parlamentu 
(spravodajcovia D. Hushegyiová a I. Gallo) 

11. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2019 (spravodajca I. 
Gallo) 

12. Sťažnosti a podnety 
13. Rôzne 
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Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatných dvoch rokovaní nemajú charakter 
plnenia. Zápisom neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 43/2019 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

32.  Nevyhodnocuje sa.  

33.  Nevyhodnocuje sa.  

34.  Nevyhodnocuje sa.  

35.  Nevyhodnocuje sa.  

36.  Nevyhodnocuje sa.  

37.  Nevyhodnocuje sa.  

38.  Nevyhodnocuje sa.  

39.  Nevyhodnocuje sa.  

40.  Nevyhodnocuje sa.  

41.  Nevyhodnocuje sa.  

42.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že sa zúčastnil 30.4. rokovania VKM. Správy boli prijaté bez 
závažnejších pripomienok.  
M. Kákoš informoval, že na rokovaní VKM otvoril aj otázku predkladania správ za II. polrok 
a nestretlo sa to s odmietnutím.  
I. Gallo otvoril tému otvoreného listu časti redaktorov rozhlasového spravodajstva, ktorí 
reagovali na reláciu Z prvej ruky z 11.4. a namietali zverenie relácie neskúsenej redaktorke 
a jej nekritické vedenie relácie. Takisto namietali aj to, že A. Danko nemal politického 
oponenta. 
V. Chuguryan toto označil za osobné zlyhanie redaktorky, ktorá si do odbornej relácie 
pozvala politika a neuvedomila si, že tým pádom tam mal mať aj politického oponenta. RTVS 
vydala stanovisko, kde priznala chybu a vyvodila dôsledky a opatrenia do budúcna. 
Redaktori mali pocit, že sa treba aj ospravedlniť.  
D. Hushegyiová sa spýtala, kto rozhodoval, že práve táto redaktorka bude moderovať túto 
reláciu. 
V. Chuguryan uviedol, že táto redaktorka má dobré predpoklady, tak padlo to rozhodnutie, že 
sa to s ňou vyskúša. Systém kontroly nefungoval úplne dobre a tým pádom bude tento 
systém upravený.  
J. Chudík uviedol, že nemá až také výhrady voči moderátorke. Myslí si, že redaktori RTVS 
sú precitlivení a treba sa pozrieť na to, koho oni pozývajú z druhej strany.  
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M. Kákoš uviedol, že pokiaľ ide o čisto odbornú tému, tak aj to politické zastúpenie môže byť 
iné. Upozornil však, že ak sa háji redakčná nezávislosť, tak si vie ťažko predstaviť, že niekto 
povie pred vysielaním redaktorovi, že tohto hosťa tam nepozývaj. Potom sa to bude musieť 
zavádzať pri všetkých reláciách a následne sa bude kričať, že je tu cenzúra.  
V. Chuguryan uviedol, že vedenie spravodajstva nikdy nezasahuje do redakčnej nezávislosti. 
Šéfredaktor rozhlasového spravodajstva je súčasťou redakcie a on má dbať na to, aby bol 
dodržiavaný zákon a relácie boli vyvážené, nestranné a objektívne.  
I. Gallo otvoril ďalej tému Najväčší Slovák. Posledná najväčšia polemika vznikla s témou G. 
Husák. V tejto súvislosti poslal sťažnosť aj poslanec NR SR O. Dostál.  
J. Rezník uviedol, že v stredu bude záverečný galavečer. Jednou z hlavných úloh tejto 
relácie je dostať do vysielania osobnosti, ktoré si ľudia hlasovaním vyberú. Vybrali si aj G. 
Husáka. V relácii o ňom okrem predstaviteľa komunistov bol aj F. Mikloško a renomovaný 
historik. Dramaturgia sa snažila získať aj p. Colotku, ale ten sa už necítil zdravotne na to, aby 
tam išiel účinkovať.  
M. Kákoš si myslí, že je to pohľad na dejiny, kedy sa nevieme odosobniť od politického 
hašterenia. Myslí si, že dokument o G. Husákovi bol v poriadku, akurát v následnej diskusii 
sa malo striktne držať témy G. Husáka. Občas to skĺzavalo do zbytočných reminiscencií na 
obdobie socializmu.  
J. Chudík uviedol, že zásadný problém vznikol v osobe moderátora, ale ten by mal mať 
slúchadlo a režisér mal toto zastaviť. Bol veľmi sklamaný rozhlasovou reláciou o G. 
Husákovi, kde resumé bol G. Husák zhodnotený ako priemerná osobnosť. G. Husák pri tom 
podľa neho bol absolútne rozporuplná osobnosť. Ako najväčší problém tejto inštitúcie mu 
vychádzajú moderátori. 
D. Hushegyiová uviedla, že toto nebola diskusia o G. Husákovi, ale diskusia bola miestami 
hrubá ideologická propaganda komunistickej strany.  
M. Dzurjanin informoval, že bola aj relácia Dejiny SK, kde to bolo tak ako si J. Chudík 
predstavuje. 
J. Chudík súhlasí, že to tak bolo.  
I. Gallo pripomenul, že na začiatku už rada diskutovala o tom, že tento formát v sebe skrýva 
úskalia a nástrahy.  
D. Hushegyiová sa spýtala, v akom stave je projekt Generál. 
J. Rezník uviedol, že projekt pokračuje ďalšími natáčacími dňami.  
J. Chudík informoval, že dostal kópiu listu od Nitrianskej deklarácie vo veci pozvania H. G. 
Massena do diskusie v RTVS, aby aj on z titulu svojej funkcie podal pohľad na zlyhanie 
utečeneckej politiky A. Merkelovej.  
J. Rezník odpovedal, že je potrebné rozlišovať medzi oficiálnymi listami a mailovou 
komunikáciou. Treba aj zvážiť, čo je a čo nie je deklarácia. Toto je informácia, ktorá bola 
publikovaná na blogu na pravda.sk, kde bolo uvedené, že toto by bolo vhodné odvysielať 
v RTVS. Je všeobecne známym faktom, že pri migrácii sa urobili aj chyby, vedia o tom aj 
v spravodajstve a je na nich ako sa s touto informáciou vysporiadajú. RTVS vo svojom 
spravodajstve žiadne informácie nezamlčuje.     
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„RTVS k 31.3.2019 dosiahla celkové príjmy vo výške 76,44 mil.€, čo predstavuje 52,21 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.3.2019 sumu 26,62 mil.€, čo predstavuje plnenie na 32,35 % 
ročného plánu. Vyššie čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej úhrady 
zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2019. Do 31.3. 2019 RTVS obdŕžala 
1,49 mil.€ za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2018.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 1,78 mil. € t.j. plnenie na 23,37 %. 
Plnenie sa pohybuje na  úrovni mesačných plánov.  
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.3.2019 sumu 13,42 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11,5 mil.€ (STV 9,65 mil.€ a SRo 
1,85 mil.€) a na investície 1,5 mil.€. RTVS v januári obdŕžala prvú splátku vyplývajúcu zo 
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zmluvy so štátom (50% z celkovej sumy). Dňa 31.3.2019 RTVS obdŕžala prvú splátku v 
súvislosti s projektom obnovy administratívnej budovy Košice za účelom jej energetickej 
efektívnosti (eurofondy) vo výške 366 658 €. Zároveň RTVS obdŕžala účelový grant od 
Európskeho parlamentu v súvislosti s výrobou TV relácie „V centre Európy“ vo výške 57 352 
€.        
Celkové výdavky RTVS k 31.3.2019 predstavovali sumu 28,44 mil.€, t.j. 19,68 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 27,33 mil.€ - plnenie na 
21,18 % a kapitálové výdavky sú vo výške 1,09 mil. € - plnenie na 7,03 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 48,00 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
M. Gajdošíková odprezentovala hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania. 
J. Chudík sa spýtal, ako hodnotí vedenie OTO 2019, ktorý bol absolútne nezvládnutý. Má 
počet, že tieto eventy zbytočne odoberajú financie, ktoré by sa dali využiť na iné relácie.  
M. Gajdošíková uviedla, že OTO 2019 dosiahol mimoriadne vysokú sledovanosť a diváci 
vydržali až do neskorých hodín. Nemyslí si, že negatívne diskusie, ktoré sa objavili nie sú 
objektívne. Malo to podľa nej silné aj slabé miesta, výkon moderátora bol podľa nej výborný. 
Program mal však byť kratší.  
J. Rezník uviedol, že sa dali v krátkom čase porovnať dva takéto eventy: Slnko v sieti a OTO. 
Ten prvý bol dynamický a OTO trochu rozťahaný. Moderátora hodnotí ako nadštandardného, 
scéna bola výborne spravená, program mal aj skvelé veci a mal aj slabšie miesta. K dĺžke 
programu uviedol, že niektorí mohli byť kratší, ale pri J. Jakubiskovi mu ten priestor patril.   
M. Dzurjanin uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania. 
Ľ. Guman vyzdvihol prípravu a priebeh odovzvávania cien Rádiohlavy. 
J. Chudík sa spýtal, ako sa reagovalo na bohoslužbu, ktorá bola narušená bubnami. 
M. Dzurjanin uviedol, že boli výpadky, riešilo sa to a nabudúce budú už na to pripravení.  
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Spravodajstvu 
dominovalo viacero dôležitých tém a všetky RTVS pokryla v plnom rozsahu. Vyhodnotil aj 
vysielanie v súvislosti s prezidentskými voľbami.  
M. Kákoš ako spravodajca k prezidentským voľbám uviedol, že celé vysielanie bolo 
realizované v zmysle predloženej koncepcie. Myslí si, že celé vysielanie poukázalo na úzku 
bázu moderátorov politických diskusií. Moderátori pôsobili fádne a neurčito. Nepozdávala sa 
mu ani proporcionalita predkladaných tém, napríklad voľba ústavnych sudcov bola v každej 
diskusii. Za problém označil aj usmerňovanie diskusií k reálnym kompetenciám prezidenta. 
Moderátori často nedokázali usmerniť kandidátov, ktorí rozoberali témy, ktoré nemá 
prezident v komepencii.  
I. Nagy doplnila, že v národnostnom vysielaní sa neuskutočnili rozhovory s kandidátmi. 
Obaja finálový kandidáti sa dostali do vysielania.  
D. Hushegyiová zverejnila vlastný prieskum o niekoľko minút neskôr ako súkromná televízia 
pri oboch kolách. Veľa divákov podľa nej preto preplo na inú televíziu.  
J. Chudík uviedol, že je pre ňu neprijateľné, aby p. Jančkárová obvinila priamo vo vysielaní 
respondenta z antisemitizmu. Je pre neho neprijateľné, aby sa stávali také technické chyby 
ako sa stali.  
V. Chuguryan uviedol, že sa teraz rozpráva o 26 hodinách vysielania. Moderátori sú podľa 
neho skusení, rovnako aj dramaturg a nevie čo by sa dalo viac urobiť.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 44/2019 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s prezidentskými voľbami a konštatuje, že RTVS si splnila všetky povinnosti verejnoprávneho 
vysielateľa v zmysle platnej legislatívy. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník /  
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Hajko odprezentoval športové vysielanie. 
J. Chudík a Ľ. Guman vyhodnotili veľkonočné vysielanie ako zvládnuté a dobre pripravené.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 45/2019 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 46/2019 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie vyhodnotenie veľkonočného vysielania RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník /  
Uznesenie bolo prijaté. 
  
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo informoval, že manažment predložil na schválenie žiadosť spoločnosti Sara HC s.r.o. 
o zriadenie vecného bremena v prospech Bratislavskej teplárenskej a.s. v súvislosti 
s prekládkou horúcovodu. V zmysle platnej legislatívy je k tomuto potrebný písomný súhlas 
Rady RTVS.  
M. Knut odprezentoval celú dokumentáciu a vysvetlil podrobnosti.  
M. Kabát doplnil, že RTVS dostane zaplatené za zriadenie tohto vecného bremena a bude 
vybudovaná aj cestná komunikácia.  
I. Gallo sa spýtal, či je nejako zmluvne ošetrené, aby boli splnené podmienky RTVS. 
M. Knut odpovedal, že je to zmluvne pripravené a po schválení radou sa to bude právne 
riešiť.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 47/2019 
Rada RTVS v zmysle § 12 ods. 2 zákona č. 176/2004 Z.z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií a v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS 
súhlasí so zaťažením nehnuteľnosti (t.j. zriadením vecného bremena) na parcelné číslo 
2923/2 vo vlastníctve RTVS v prospech prevádzkovateľa horúcovodu Bratislavská 
teplárenská a. s.  
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová za DK skonštatovala, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 48/2019: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 49/2019: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 50/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
J. Chudík sa spýtal, ako bude spravodajca z USA informovať o návšteve premiéra v Bielom 
dome, keďže v minulosti kritizoval práve tohto spravodajcu k postoju k prezidentovi USA. 
V. Chuguryan uviedol, že tam ide iný redaktor, ktorý tam ide vo vládnom špeciáli. 
Spravodajcu z USA od doby, kedy to J. Chudík spomenul, pravidelne sleduje, či je všetko 
vyvážené a nestranné.  
 
5. Návrh 1. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2019 (spravodajca M. Kabát) 
R. Doehring odprezentovala predloženú zmenu rozpočtu, ktorá súvisí s finálnym výsledkom 
hospodárenia RTVS v roku 2018.  
M. Kabát za DK odporučil zmenu rozpočtu schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 51/2019: 
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Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje návrh 
úpravy záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS na rok 2019 v nasledovnej výške: 
Záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS na rok 2019: 
Bežne výdavky vo výške    135 180 608 € 
Kapitálové výdavky vo výške          15 446 594 € 
Celkový prebytok         1 500 000 € 

Ekonomická klasifikácia

Rozpočet 2019 

schválený Radou 

RTVS v decembri 

2018

1. Vyššie bežné 

presuny platieb z 

roku 2018 do 

roku 2019

2. Úspora a 

vyššie príjmy 

roku 2018 

3. Nižšie 

kapitálové 

presuny platieb z 

roku 2018 do 

roku 2019

4. Navýšenie 

nedaňových 

príjmov a 

grantov roku 

2019

5. Ostatné 

úpravy medzi 

položkami

Návrh 1. zmeny 

rozpočtu 2019 

spolu

Rozdiel

komentár A 1 2 3 4 5 B B-A

Príjmy RTVS spolu 146 410 065 2 361 499 3 392 001 -169 479 133 116 20 000 152 147 202 5 737 137

Príjmy RTVS spolu  bez príjmových finančných operácií 117 395 566 0 0 0 133 116 0 117 528 682 133 116

100 ▪   Daňové príjmy 82 300 000 0 0 0 0 0 82 300 000 0

130          dane za tovary a služby (úhrada za služby verejnosti) 82 300 000 0 0 0 0 0 82 300 000 0

200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 7 604 363 0 0 0 61 426 0 7 665 789 61 426

210          príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 485 020 0 0 0 0 0 485 020 0

220          administratívne a iné poplatky 7 096 100 0 0 0 61 426 0 7 157 526 61 426

230          kapitálové príjmy 0 0 0 0 0 0 0 0

240          úroky z tuzemských úverov, pôžičiek... 10 000 0 0 0 0 0 10 000 0

290          iné nedaňové príjmy 13 243 0 0 0 0 0 13 243 0

300 ▪   Granty a transfery, z toho 27 491 203 0 0 0 71 690 0 27 562 893 71 690

310          tuzemské bežné granty a transfery 23 117 733 0 0 0 0 0 23 117 733 0

320      tuzemské kapitálové granty a transfery 4 373 470 0 0 0 0 0 4 373 470 0

330      zahraničné granty 0 0 0 0 71 690 0 71 690 71 690

400 ▪   Príjmové finančné operácie, z toho: 29 014 499 2 361 499 3 392 001 -169 479 0 20 000 34 618 520 5 604 021

453      zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov 29 014 499 2 361 499 3 392 001 -169 479 0 0 34 598 520 5 584 021

456      iné príjmové finančné operácie 0 0 0 0 0 20 000 20 000 20 000

Výdavky RTVS spolu 144 523 700 2 361 499 3 778 366 -169 479 133 116 20 000 150 647 202 6 123 502

Výdavky RTVS spolu  bez výdavkových finančných operácií 144 523 700 2 361 499 3 778 366 -169 479 133 116 0 150 627 202 6 103 502

600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 129 022 727 2 361 499 3 663 266 0 133 116 0 135 180 608 6 157 881

610     mzdy 24 653 403 0 133 170 0 0 590 24 787 163 133 760

620     odvody 8 955 132 0 42 160 0 0 200 8 997 492 42 360

630     tovary a služby, z toho: 94 750 822 2 361 499 3 479 736 0 133 116 -790 100 724 383 5 973 561

631         cestovné náhrady 782 465 0 134 876 0 0 0 917 341 134 876

632         energie, voda a komunikácie 30 850 605 0 0 0 0 0 30 850 605 0

633         materiál 1 643 768 0 47 490 0 24 731 0 1 715 989 72 221

634         dopravné 697 449 0 0 0 0 0 697 449 0

635         rutinná a štandardná údržba 2 852 637 0 85 582 0 0 0 2 938 219 85 582

636         nájomné za nájom 853 075 0 0 0 0 0 853 075 0

637         služby 57 070 823 2 361 499 3 211 788 0 108 385 -790 62 751 705 5 680 882

640     bežné transfery, z toho: 663 370 0 8 200 0 0 0 671 570 8 200

641         ostatným subjektom verejnej správy (RTVS a AF) 130 000 0 8 200 0 0 0 138 200 8 200

642         transfery jednotlivcom a neziskovým práv. osobám 195 500 0 0 0 0 0 195 500 0

649         transfery do zahraničia 337 870 0 0 0 0 0 337 870 0

650     splácanie úrokov, z toho: 0 0 0 0 0 0 0 0

651         splácanie úrokov v tuzemsku (fin.prenájom) 0 0 0 0 0 0 0 0

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 15 500 973 0 115 100 -169 479 0 0 15 446 594 -54 379

710       obstarávanie kapitálových aktív 15 500 973 0 115 100 -169 479 0 0 15 446 594 -54 379

800 ▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami a pasívami 0 0 0 0 0 20 000 20 000 20 000

814            účasť na majetku 0 0 0 0 0 0 0 0

819            ostatné výdavkové finančné operácie 0 0 0 0 0 20 000 20 000 20 000

Celkový prebytok/schodok 1 886 365 0 -386 365 0 0 0 1 500 000 -386 365

  - vylúčenie finančných operácií -29 014 499 -2 361 499 -3 392 001 169 479 0 0 -34 598 520 -5 584 021

400     ▪   vylúčenie príjmových finančných operácií -29 014 499 -2 361 499 -3 392 001 169 479 0 -20 000 -34 618 520 -5 604 021

800     ▪   vylúčenie výdavkových finančných operácií 0 0 0 0 0 20 000 20 000 20 000

Prebytok (+) / schodok RTVS (-) (ESA 95) -27 128 134 -2 361 499 -3 778 366 169 479 0 0 -33 098 520 -5 970 386 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Vecné a finančné vyúčtovanie Dodatku č. 1 MK-71/2017/M na rok 2018 v znení 
Dodatku č. 1A MK-42/2018/M na rok 2018 a Dodatku č. 1B  MK 91/2018/M na rok 
2018 (spravodajca J. Mikušová) 

R. Ceizel odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že v rozhlasovom aj televíznom 
vysielaní sa podarilo zúčtovať celý príspevok. 
J. Mikušová skonštatovala, že vyúčtovanie je precízne spracované a finančné prostriedky 
boli využité v súlade s účelom, na ktoré boli poskytnuté. Pri investíciách ostal zostatok, a je 
to výsledok presunov z predchádzajúcich rokov, ktoré majú súvis s verejnými 
obstarávaniami, ktoré sú zdĺhavé.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 52/2019: 
Rada RTVS v zmysle článku VII. bod 3 Zmluvy č. 57/2017/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na rok 2018 – 2022 
prerokovala a berie na vedomie Vecné a finančné vyúčtovanie Dodatku č. 1 MK-71/2017/M 
na rok 2018 v znení Dodatku č. 1A MK-42/2018/M na rok 2018 a Dodatku č. 1B  MK 
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91/2018/M na rok 2018. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Účtovná závierka Rozhlasu a televízie Slovenska za rok 2018 (spravodajca M. 

Kabát) 
I. Gallo skonštatoval, že v zmysle § 8 ods. 1 h) z. č. 532/2010 o RTVS Rada RTVS 
prerokúva a schvaľuje účtovnú závierku RTVS. Materiál bol predložený v zmysle 
rokovacieho poriadku 7 dni pred rokovaním a členovia Rady RTVS ho mali k dispozícii. 
J. Rezník oznámil, že RTVS dosiahla kladný hospodársky výsledok. Považuje to za úspech, 
pretože je to výsledok toho, že sa otočil trend, ktorý tu bol.  
R. Doehring podrobne odprezentovala preložený materiál.  
M. Kabát skonštatoval za DK, že účtovná závierka obsahuje všetky zákonné náležitosti. 
Pozitívne je, že sa prestala prehlbovať strata a vygeneroval sa zisk. Upozornil na to, že 
odpisy sú nižšie ako zdroje a riziko investičnej poddimenzovanosti je vysoké.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 53/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS schvaľuje 
Účtovnú závierku RTVS zostavenú k 31.12.2018 vrátane dosiahnutého  
hospodárskeho výsledku nasledovne: hospodársky výsledok RTVS po zdanení  za rok 2018 
– zisk vo výške 142 974,81 € rozdeliť a zaúčtovať nasledovne: 
• v prospech účtu 421 – Rezervný fond vo výške 7 148,74 €, t. j. 5% zo zisku po zdanení ako 
tvorbu rezervného fondu podľa § 22 ods. 1 a 2 zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS 
• v prospech účtu 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov 
sumu 135 826,07 €, čím sa strata z hospodárenia RTVS v minulých obdobiach zníži na 34 
605 744,93 €. 
  
Rada RTVS zároveň ukladá GR RTVS, aby v súlade s § 19 ods. 12 zákona č. 532/2010 Z. 
z.  o RTVS zabezpečil uloženie účtovnej závierky RTVS za rok 2018 vo verejnej časti 
registra účtovných závierok v zákonnom termíne 
 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
  
8. Stanovisko Rady RTVS k výsledku hospodárenia RTVS v roku 2018 s osobitnou 

pozornosťou venovanou hospodáreniu RTVS s finančnými prostriedkami 
poskytnutými na základe zmluvy so štátom (spravodajca J. Mikušová) 

J. Mikušová odprezentovala návrh stanoviska, ktoré vypracovala DK a všetci členovia Rady 
RTVS ho mali k dispozícii. 
M. Kákoš predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 54/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 19 ods. 13 písm. c) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje 
Stanovisko k výsledkom hospodárenia RTVS v roku 2018 v predloženom znení, ktoré je ako 
príloha č. 1 súčasťou tohto uznesenia. 

 
Za: 7 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 2 / I. Gallo, D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Vyhodnotenie plnenia programovej služby za rok 2018 Radou RTVS 

(spravodajcovia členovia rady zvolení za oblasť rozhlasového vysielania a 
televízneho vysielania) 

M. Kákoš uviedol, že na spracovaní tohto materiálu sa podielali všetci členovia Rady RTVS 
z oblasti rozhlasového a televízneho vysielania.  
J. Rezník uviedol, že sa stotožňuje s týmto stanoviskom rady a tie veci, ktoré sú tam 
identifikované sú zhodné s tými, ktoré sa snaží zlepšiť aj manažment RTVS.  
M. Kákoš predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 55/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 19 ods. 13 písm. b) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje 
Vyhodnotenie vysielania televíznych a rozhlasových programových služieb Rozhlasu 
a televízie Slovenska za rok 2018 v predloženom znení, ktoré je ako príloha č. 2 súčasťou 
tohto uznesenia. 
 
Za: 7 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Gallo, D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do Európskeho parlamentu 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a I. Gallo) 
V. Chuguryan odprezentoval vysielaciu štruktúru RTVS v súvislosti s týmito voľbami.  
D. Hushegyiová sa spýtala, či diskusie bude vysielať aj rozhlas a kto bude pozvaný do štúdia 
po výsledkoch volieb.  
V. Chuguryan uviedol, že výsledky bude možné zverejniť až v nedeľu po 23:00. Rozhlas 
bude diskusie tiež vysielať, ale s oneskorením.  
M. Kákoš predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 56/2019: 
Rada RTVS prorokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s voľbami do Európskeho parlamentu. 
 
Za: 7 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Gallo, D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2019 

(spravodajca I. Gallo) 
M. Hajko odprezentoval predložený materiál. 
I. Gallo ako spravodajca uviedol, že MS v hokeji sú športovým podujatím roka a RTVS je pod 
veľkým tlakom verejnosti, všetko je umocnené tým, že sa šampionát koná na Slovensku. Je 
však presvedčený, že RTVS disponuje obrovským množstvom profesionálov, ktorí sú na 
niečo takéto pripravení. Upozornil však na niekoľko vecí: veľmi veľa bude záležať na 
fungujúcej chémii medzi komentátormi a externými komentátormi. Spýtal sa, či budú dvojice 
pravidelne rotované, aby neprišlo k presýteniu jedným komentátorom. Bude jasne vidieť aj 
práca Sekcie nových médií, od ktorej sú veľké očakávania. Hrozbu vidí aj v používaní 
elektronickej ceruzky, kde bude záležať od toho, kto ju bude používať.  
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I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 57/2019: 
Rada RTVS prorokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s MS 
v ľadovom hokeji 2019. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo odprezentoval došlú poštu a dohodol s členmi Rady RTVS spôsob ich vybavenia.  
 
13. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 7.5.2019. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

